
 

 

Општина Пожега 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име општине Пожега присуствовали су: 

Милован Мићовић, председник општине 

Микан Јанковић, директор Дирекције за изградњу 

Представницима општине Пожега указано  је на актуелну тему Коридора 11,  чијом предвиђеном 

временском  динамиком  би  до  краја  2018.  године  био  комплетиран  аутопут  од  Београда  до 

Пожеге, у дужини од 151 километар. Овај аутопут, који ће скратити пут од Београда до Пожеге на 

сат  и  по,  покренуће  економски  развој  општине  Пожега,  која  ће  поред  железничког,  постати  и 

друмско чвориште. 

Следећа  важна  тема  за  општину  Пожега  је  реконструкција  спомен  комплекса  Књаз  Милош 

Обреновић.  Општина  је  2011.  године  реконструисала  централни  градски  Трг,  а  постављање 

споменика Књаза Милоша, који је саставни део пројекта градског Трга, планира се за 2015. годину, 

у склопу централне прославе обележавања Другог српског устанка. 

На  тему  путне  инфраструктуре,  челници  општине  су  указали  на  пројектовање  обилазнице  из 

правца Косјерића. Ова идеја је покренута на основу чињенице да комплетан саобраћај из правца 

Косјерића улази у центар Пожеге, што је показатељ загушења саобраћаја у језгру града. 

У погледу активираних клизишта која су угрозила стамбене објекте, тим потпредседника Владе је 

обавестио представнике општине да  је приликом првих измена планских докумената неопходно 

означити зону на делу територије општине која је нестабилна за градњу. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


